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Na een turbulente zomer konden we eindelijk 
onze focus weer richten op het spelen van 
basketbal. In een korte periode brachten we 
een jong, bescheiden en hard werkend team 
bij elkaar. Maar ook een team met weinig 
ervaring.

Het toernooi voor de kwalificatie voor de 
FIBA Europe Cup kwam te vroeg en lang-
durige blessures van Sam en Jordy hielpen 
ons ook niet om ons te kwalificeren voor 
dit belangrijke toernooi. We speelden goed, 
maar één winstpartij en twee verliespartijen 
(we verloren in de laatste momenten van de 
wedstrijden) waren niet genoeg.

Ups en downs, zoals winnen van Heroes en 
verliezen van Bal, gedurende de competitie  
wedstrijden, zijn dingen die we konden  

Elke laatste woensdag van de maand brengen we jullie graag op de hoogte van het laatste 
nieuws en de ontwikkelingen rondom ons Donar. In deze nieuwsbrief nemen we jullie mee in 
wat er de afgelopen periode is gebeurd en werpen we een blik op wat er komen gaat. Word 
getuige van de diverse facetten van onze organisatie. In elke editie komen verschillende 
kopstukken aan het woord. Van de commercie tot de General Manager, van technische zaken 
tot ons team, en van inspirerende interviews met businessclubleden tot gepassioneerde 
gesprekken met fans en vrijwilligers.

Laat je verrassen door boeiende verhalen, updates en exclusieve inzichten in de wereld van 
Donar. Wij hopen dat deze nieuwsbrief jullie verbindt en enthousiast maakt voor alles wat er 
gebeurt binnen onze club. Veel leesplezier!

verwachten met een jong team. Ons doel is 
om in staat te zijn de Elite Gold te halen en 
we zijn nog in de race daarvoor.

Voor de beker lootten we Landstede  
Hammers, dat goed speelt in dit seizoen.  
Dit team verslaan in de eerste wedstrijd 
thuis deed onze verwachtingen en ambities  
groeien en we hoopten dat we de halve  
finale zouden halen. Helaas, we misten  
die kans.

In het algemeen gaan we in de richting die 
we verwachtten, hopende dat we zullen 
groeien verder richting het einde van het 
seizoen.

Het seizoen 2023-2024 brengt ons, basket-
balminnend Groningen, talloze nieuwe 
inzichten, perspectieven en mogelijk zelfs 
vergezichten op een schitterende toekomst. 
Na de ervaring van “Donar” om door een 
enorme groep enthousiaste mensen uit het 
dal te worden geholpen, is het duidelijk dat 
het Groningse basketbal veel potentie heeft.

Het geheel vernieuwde Donar Groningen 
heeft als doel een plek in de top van Neder-
land te veroveren, zowel in de BNXT als 
wellicht nog andere mogelijkheden. De weg 
daar naartoe begon op een hobbelige en 
drassige parkeerplaats en zal zonder twijfel 
over minder begaanbare wegen leiden.

Het eerste deel van deze weg zit vol uitda-
gingen en wordt aangeduid als “BNXT League 
2023-2024”. Als u al enkele wedstrijden van 
ons nieuwe team heeft gezien, zult u hebben 
gemerkt dat succes niet vanzelf komt. Dit 
hoort allemaal bij een team in opbouw en we 
werken keihard aan ons eerste tussenliggen-
de doel: het bereiken van de Elite Gold. Onze 
spelersgroep en technische staf werken dag 
in dag uit aan het verbeteren van de pres-
taties van ons team. We zijn erg blij met het 
enthousiasme van dit team en rekenen erop 
dat u net zo enthousiast zult zijn wanneer u 
onze wedstrijden bezoekt in Martiniplaza.

Als we naar de nabije en verre toekomst 
kijken, kunnen we gelukkig weer samen  
genieten van basketbal in Martiniplaza en 
een stijgende lijn ervaren. Want wat ons 
verbindt, is Donar. Dit is maar weer eens dui-
delijk geworden in het bewogen jaar 2023.

GENERAL 
MANAGER
JAKOB KLOMPIEN

DECEMBER 2023

DOOR TECHNISCH DIRECTEUR DRAGO PASALIC



NIEUWE SPONSOREN

Het afgelopen jaar is voor ons team een 
periode van hard werken en veel uit-
dagingen geweest. We zijn aan de slag 
gegaan met allerlei zaken om Donar 
draaiende te houden. Om te beginnen 
hebben we alle contracten opnieuw 
moeten sluiten. Dit was een intensief 
proces waarbij we ervoor hebben ge-
zorgd dat alle afspraken up-to-date zijn 

en voldoen aan onze huidige behoeften en die van de spon-
sor. Hierdoor kunnen we met vertrouwen samenwerken met  
onze partners, ambassadeurs en sponsoren. 

Daarnaast waren er de dagelijkse taken rondom wedstrijden 
die gewoon doorgingen. Het organiseren van evenementen 
en het ondersteunen van ons team vergde ontzettend veel 
inzet. Desondanks zijn we erin geslaagd om alles zo soepel 
mogelijk te laten verlopen.

Nu is het tijd voor ons management om even op adem te 
komen. We hebben keihard gewerkt en hebben nu een 
welverdiende vakantie. Maar maak je geen zorgen, na deze 
periode zijn we weer helemaal terug en gaan we er weer 
volop tegenaan.

We hebben grootse plannen voor de komende periode.  
Zo zijn we bezig met het samenstellen van een commerciële 
portfolio. Hierin zullen we onze diensten op een overzich-
telijke manier presenteren. In het begin van 2024 zullen we 
deze portfolio publiceren, zodat jullie kunnen zien wat we te 
bieden hebben. En wie weet helpt jullie steun ons om nieuwe 
sponsoren te vinden.

Tot slot willen we iedereen bedanken voor alle steun en  
 inzet het afgelopen jaar. Zonder jullie zouden we niet meer 
bestaan, samen gaan we vol vertrouwen de toekomst  
tegemoet.

Fijne feestdagen ieder en heb het goed met jullie families,  
tot in 2024!

• Van Mossel
• D&U Accountants
• Sportcentrum Balili
•  Pollux Accounting

 & Advisering
• Cruon Beveiliging

• Bundeling
• Effektief
• Bidfood
• Rellium BV
•  Maring Interieuradvies 

& Project coördinatie vof. 

COMMERCIE 

KOMENDE EVENTS

NIEUWE SPONSOREN
NIEUWE PARTNERS

NIEUWE AMBASSADEUR

NIEUWE BBC LEDEN

12 Januari:    Nieuwjaarsontbijt bij Leonardo  
incl. een voorlichting in kunstmatige  
intelligentie van Artific.nl (vol) 

27 Februari:  Peakz Padel toernooi 

COMMERCIE 
Sinds herfst 2021 is Donar een fanatieke fan rijker. Eigenlijk bij toeval komt 
Aly met Donar en basketbal in aanraking en sinds het afscheid van Jason 
Dourisseau is ze een trouwe fan.

Op uitnodiging van haar vriend ging ze een keer mee naar Martiniplaza 
om een wedstrijd te zien. Nog nooit had ze een basketbalwedstrijd gezien, 
laat staan dat ze iets van de regels kende. Met verbazing keek ze naar 
hetgeen er op de speelvloer werd vertoond. Met name Thomas Koenis 
kan ze zich goed herinneren, alsmede het afscheid van Jason. Vooral de 
snelheid van het spel kon haar bekoren. Op zich wel vreemd, omdat ze 
zelf aan turnen en jazzballet heeft gedaan, sporten, waarbij het vooral om 
beheersing van de beweging gaat. Kijken naar sport deed ze maar weinig, 
alleen schaatsen en turnen volgde ze op tv en soms voetbal met haar 
echtgenoot.

In het begin was de snelheid opmerkelijk, maar gaandeweg zag ze steeds 
meer patronen in het spel komen en geeft ze soms ongevraagd advies 
aan een speler (zoals ‘schiet eens wat op, slome’, als een speler niet snel 
genoeg actie onderneemt). Inmiddels is ze zo ver, dat ze steeds weer 
wat nieuws ontdekt in het spel. Soms vraagt ze zich nog wel steeds af, 
waarom een scheidsrechter weer fluit, maar ook dat facet wordt steeds 
duidelijker.

Vorig jaar werden er ook al wat uitwedstrijden bezocht, zoals naar Zwolle, 
Den Bosch, Leiden en Den Helder (met de supporters bus). Dan zit ze ook 
met Donar-kleding op de tribune.

Ook is ze als vrijwilliger toegetreden tot de Donar-familie. Niet als een  
vaste vrijwilliger, maar om bijvoorbeeld de seizoenkaarten uit te geven 
of als invaller als het moeilijk is om alle functies te bemensen. Bij alle 
thuiswedstrijden is ze aanwezig om maar vooral niets te missen. En dit 
zomer heeft ze ook een aardig bedrag gedoneerd om Donar in de been 
te houden. Ze vindt het prachtig om te zien hoe met name de spelers na 
de wedstrijden omgaan met de supporters. Het rondje langs de rand van 
het veld en de aandacht voor met name de jonge fans vindt ze hartver-
warmend en ook het groepje trouwe supporters bij de ingang dat voor de 
wedstrijden van de spelers altijd een box en de nodige aandacht krijgt. 

Ze hoopt nog vaak naar Donar te kunnen komen en ze hoopt dat dit team 
de zaken steeds beter op de rit krijgt en dat Donar in de toekomst weer 
nadrukkelijk mee kan doen om het landskampioenschap. Zij heeft er alle 
geloof in.

ALY MARTENS 
FAN/VRIJWILLIGER (66 JAAR)DOOR COMMERCIEEL MANAGER DAAN LÖWIK



BBC LID AAN HET WOORD: BASYSTEMEN

WIE BEN JE EN WAT VOOR BEDRIJF HEB JE?
Hoi, ik ben Sebastiaan Kruger. 15 jaar geleden ben ik in  
mijn eentje begonnen, en tegenwoordig ben ik algemeen 
directeur van BaSystemen. Het is een superleuke club waar 
we met veel plezier onze klanten helpen meer plezier te 
bewaken door hen te ondersteunen met meetinstrumenten 
voor veiligheid en plezier. Ons bedrijf heeft 3 pijlers waar we 
alles aan hangen: plezier, veiligheid en gezondheid. Daarom 
past het ook supergoed om lid te zijn van de businessclub 
van Donar. Zelf speel ik ook heel graag basketbal; ik heb 
weinig talent, maar ik vind het werkelijk prachtig om te doen. 

WAT BETEKENT DONAR VOOR JOU?
Donar is voor mij echt een avondje uit en ontspanning. Maar 
het betekent ook contact met leuke mensen en het delen 
van passie. En soms lekker gewoon een biertje drinken na  
de wedstrijd, uiteraard.

WAT HEEFT DE BUSINESSCLUB BIJGEDRAGEN AAN JE BEDRIJF 
EN WAARIN ZOU HET NOG MEER KUNNEN BETEKENEN?
De businessclub brengt op zichzelf niets, maar je kunt er 
leuke dingen zelf brengen en daardoor dingen terugkrijgen. 
Maar die inzet begint en stopt bij je eigen inzet. Als ik terug-
kijk naar mijn Donar businessclub-ervaring, denk ik aan de 
vele trainingen die collega’s van mij hebben gehad van Armin 
Hietbrink, de verhuizing waar Johan Koops mij mee heeft 
geholpen. Hij vertelde zelfs dat er meer verhuisbedrijven 
bestonden, maar dat hoef ik met hem in mijn netwerk niet te 
weten. Ik denk aan Henk Jansen, die mij heeft geholpen toen 
mijn cv-ketel storing had en kort daarna bij ons de eerste 
laadpaal heeft geplaatst. Ik heb nog veel meer leuke onder-
nemersdingen mee gedaan, en het is een ontspannen plek 
om klanten en leuke vrienden mee naartoe te nemen. Wat 
zou het ons bedrijf meer kunnen betekenen? Dat is lastig 
omdat wij in een niche zitten. Meetinstrumenten voor  
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gezondheid en veiligheid, zoals gasdetectie en geluids-
meters, zijn met name benodigd voor de vieze industrie, dus 
voor veel ondernemingen binnen onze businessclub niet. 
Maar ondernemen is niet alleen geld halen, maar ook de 
rand diensten goed organiseren. Je team moet goed ge-
traind zijn, je moet bij problemen snel schakelen om ze op te 
lossen. En daarvoor heb je de diensten ook nodig, zoals de 
juiste Harm Jan Meijer voor juridische bijstand. Zelfs je huis 
versieren met een schilderij van Olja. Maar wat ik er meer uit 
moet halen? Volgens mij gaat dat voor mij best prima zo.

WAT ZOU JIJ GRAAG NOG WILLEN TOEVOEGEN AAN  
DE BUSINESSCLUB?
Ik vind Donar tof en leuk. Basketbal is één aspect van het  
lid zijn van het clubje. Willen netwerken en iets te bieden 
hebben is twee. Maar wat je wel of niet moet bieden is 
voor iedereen verschillend, dat moet en mag ook naar mijn 
mening. Maar zo nu en dan met leuke basketbalfans en 
netwerkfans uit eten gaan en bij ieder gerecht van plek 
wisselen vind ik leuk en ben ik voor. En met 2 kinderen thuis 
heb ik ook goed verkocht gekregen dat ik daarvoor toch een 
avondje extra uit moet  ☺. Werk en netwerken moeten 
leuk zijn.

BaSystemen


